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Geacht college, 
  
Onze fractie werd door een burger gecontacteerd over de kwestie dat in aanmerking kwam voor een 
bijstandsuitkering, zij eerst haar begrafenispolis moest afkopen omdat dat vermogen was. We hebben 
toen de vraag gesteld hoe dat mogelijk was en of de gemeente wel zover moest gaan. Maar het was 
beleid. 
  
Vorige week stond in de krant dat in Nederland er steeds meer gemeentelijke begravingen 
plaatsvinden vanwege de groeiende armoede. 
  
Vraag 1. Hoe luiden de regels m.b.t. een begrafenispolis en waarom moeten mensen in de bijstand 
deze afkopen? 
  
Vraag 2. Is het niet vreemd dat de gemeente de begrafenispolis laat afkopen en nadien toch voor de 
kosten opdraait. Wat is dan de winst? 
  
Vraag 3: Hoeveel  "gemeentelijke begrafenissen" vinden er jaarlijks plaat in Maastricht?  
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